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Након разговора са премијером Косова Хашимом Тачијем, висока представница
Европске уније за спољну политику и безбедност Кетрин Ештон изјавила је да њен
долазак у Приштину – на самом почетку мандата, показује да ће пружити подршку
Косову у приближавању Европској Унији.

  

"Косово припада Европи и овај регион је велики приоритет за мене", рекла је Ештон.

  

И поред тога што пет земаља Европске уније нису признале Косово као независну
државу, Ештон је нагласила да будућност Косова лежи у Европској Унији.

  

"Оно у чему је Европска унија 100 одсто јединствена јесте да је будућност Косова у
Европској унији. Настојаћемо да кроз Еулекс и остале мисије, пружимо економски развој
који ће омогућити грађанима Косова да имају користи и да се приближе европској
заједници".

  

Председник Владе Косова Хашим Тачи рекао је да посета високе представнице показује
да је Косово на дневном реду европске заједнице и нагласио да ће Приштина испунити
све критеријуме неопходне за интеграцију у Европску унију.

  

"Влада Косова је посвећена испуњењу демократских критеријума који су неопходни за
процес придружења Европској заједници. Ми ћемо испунити све критеријуме који су
потребни. Изграђујемо демократску, мултиетничку земљу, а ускоро очекујемо и упутства
за либерализацију визног режима", рекао је Тачи.

  

Кетрин Ештон је у Приштини посетила и седиште Еулекса, где је разговарала са
специјалним представником ЕУ Питером Фејтом, шефом мисије Еулекс, Ивом де
Кермабоном и шефом Канцеларије за везу Европске комисије Ренцом Давидијем.

  

У поподневним сатима Ештон је обишла и манастир Високи Дечани, где је како се наводи
у саопштењу Епархије рашко-призренске поручила да је очување православних светиња
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на Косову и Метохији од великог значаја за Европску унију.

  

(VOA)
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